
健骼寧II
Procosa™ II

每瓶120片
產品編號： 131

120 Tablets / Bottle 
Item #: 131 

• 含有高效能的氨基葡萄糖(每天2,000毫克劑量)，能對骨骼健康發揮最佳成效，並增強關節的
靈活性。 

• 配方蘊含關節軟骨組織的重要元素：維生素C、錳和硅。 
• 維持體內骨骼與膠原之健康發展，改善關節活能力 。 
 

• Provides high-potency glucosamine sulfate (2,000mg/daily dose) to retain joint 
health 

• Formulated with vitamin C, manganese, and silicon, nutrients key to joint health 
• Supports healthy cartilage and collagen, helping to lubricate the joint 

 

USANA 健骼寧II，增加氨基葡萄糖劑量，能有助維持關節軟骨組織健康，
加上天然薑黃精華能有效舒緩關節痛楚，全面促進關節健康。氨基葡萄糖
和薑黃精華，這兩種成份，能互相發揮顯著功效，可促進骨骼和關節健康
之外。這是其他同類型產品所不能媲美。

USANA's advanced Procosa™ II offers a higher amount of glucosamine 
sulfate for support and maintenance of cartilage. Not only that, but 
Procosa™ II contains turmeric extract, a unique antioxidant not found in 
most glucosamine products. Glucosamine and turmeric are powerful 
ingredients that work together to provide lasting support for your joints that 
cannot be found in any other joint formula products.

服用方法 
成年人每天服用兩次，每次兩片。
建議進餐時服用，效果更佳。

Directions for use:
Adult take two tablets twice daily, preferably 
with meals.


